

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Effects of La-Doping on Structure and Magnetic Properties of PrFeB Ribbons
(添加 La 对 PrFeB 薄带的结构与磁性能影响)

X. Y. YAO, P. C. YANG, Q. R. YAO..... 745

Preparation and Characterization of Polysulfone/Bisphenol Sulfuric Acid Hollow Fiber Ultrafiltration Membranes
(聚砜/双酚 A 聚硫酸中空纤维超滤膜的制备及性能表征)

C. ZHANG, J. X. ZHANG, Z. Q. GUAN, B. Y. ZHOU, S. H. LIU, M. LIU..... 752

Properties of Chloroprene Rubber Filled with Different Carbon Fibers before and after Hot-Oxygen Aging
(不同碳纤维填充氯丁橡胶热老化前后的性能)

Y. H. XU, Z. X. WANG, G. Y. ZHAO, Y. H. XU..... 759

Synthesis and Application of Magnetic Nanoparticles Modified by Dopamine Hydrochloride
(盐酸多巴胺修饰的磁性纳米粒子的合成及应用)

X. XU, Q. Z. LIU..... 765

Preparation and Properties 5-Fluorouracil-Loaded Chitosan Microsphere
(5-氟尿嘧啶/壳聚糖载药微球的制备及性能研究)

Y. T. CHEN, F. M. CHENG, L. H. ZHANG, Y. S. MIAO, H. Q. YUAN, J. LI..... 776

Research on Post-Processing Technique for Double-Heads Automated Placement
(双头铺放轨迹后处理技术研究)

X. F. WANG, T. LIANG, J. XIAO..... 783

Numerical Method Study on Safety Assessment of Welding Defects of 5A06 Aluminum Alloy Based on Ultimate Load and Fracture Strength
(基于极限载荷与断裂强度的 5A06 铝合金焊接缺陷安全性评定的数值方法研究)

H. Z. YAN, X. G. ZENG, M. B. SHUAI, Y. B. LI, H. Y. CHEN..... 791

Control Porous Structure and Utilization of Coconut Shell Activated Carbon
(椰壳活性炭孔结构调控与应用研究)

W. HAN, S. M. YANG, Y. K. QI, J. J. GU..... 805

Preparation and Study on Composite Photocatalysts of rGO/TiO₂ Function Materials
(功能材料 rGO/TiO₂ 复合光催化剂的合成与研究)

G. M. LI, S. D. LI, X. H. WANG, K. GAO..... 811